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Pan Piotr Jedliński 
Prezydent Miasta Koszalina

Interpelacja

Panie Prezydencie,

moja interpelacja dotyczy oznakowania przejazdu kolejowego na ulicy Lechickiej. 
Oznakowanie jest umieszczone na ulicy, którą od chodnika i ścieżki rowerowej dzieli szeroki, 
zadrzewiony trawnik. W związku z tym tego oznakowania jadący na rowerach i idący chodnikiem 
nie widzą, co stanowi dla nich potencjalne zagrożenie.
Osoby mieszkające na tym osiedlu wiedzą o tym przejściu, natomiast mnie uwagę zwrócili ci, którzy 
na co dzień nie korzystają z tego przejścia.Brak ostrzeżenia przed przejazdem kolejowym sugeruje, 
że tory są nieużywane.

W związku z tym uważam za zasadne umieszczenie stosownych znaków ostrzegawczych 
we wskazanym miejscu.
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